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Öğrenci andı itiraz dilekçesini veren üç isim
görevden alınmıştı... AK Parti'den ilk

açıklama geldi

ABONE OL      

AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik, MEB'in öğrenci andı tartışmasıyla Danıştay'a yaptığı
dilekçeye yapılan eleştirilerle ilgili açıklamalarda bulundu. Çelik ayrıca Diyanet İşleri
başkanı Ali Erbaş'ın Kadir Mısıroğlu'na yaptığı tartışmalı ziyaret ile ilgili bir soruya,
"Hasta ziyaretinin ideolojisi ve siyaseti olmaz. İnsani bir ziyaretten böylesine siyasi,
ideolojik sonuçlar çıkarılmasını doğru bulmuyoruz. Diyanet İşleri Başkanımız,
Cumhurbaşkanımız, hükümetimiz tarafından takdir edilen bir ilim adamıdır" cevabını
verdi
AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik basın toplantısında konuştu. Çelik'in açıklamalarının satırbaşları
şöyle:
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AVUKATLARLA İLİŞİK KESİLMİŞTİR

Bahçeli'nin de eleştirdiği bu bölüm AK Parti'nin görüşlerini yansıtmamaktadır. Ayrıca sayın
bakanımızın başkanlığında, bakanlık adına oluşturulan temyiz dilekçesine ilişkin görüşü de
yansıtmamaktadır. Görüşe aykırı olarak bu konuyla ilgili avukatların kendi tasarruflarıyla koyduğu bir
bölümdür orası. Milletimizin, geç milletleşme sürecine girdiği şeklindeki bir yaklaşımı kesinlikle kabul
etmiyoruz. Bahçeli'nin de dediği gibi ahlaki olarak da büyük bir hatadır. Biraz anlaşıldığı kadarıyla,
ulus devlet teorilerinden etkilenerek kes kopyala yapıştır ile buraya zerk edilmiş. MEB'de bir temyiz
oluşturuluyor. Şimdiye kadar sahiplendiğimiz milli varlığımız, kimliğimizle ilgili son derece kapsamlı
bir değerlendirme yapılıyor. Aslında temyiz dilekçesinde bunun verilmesi gerekirdi. Bu görüşe
rağmen oradaki avukatlar tarafından bu paragraf oraya ekleniyor. Kontrol etmesi gereken
bürokratlar da kontrol etmiyorlar. Avukatlarla ilişik kesilmiştir.

AK Parti Sözcüsü Çelik'ten 'Andımız' açıklaması
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AK PARTİ'NİN YAKLAŞIMINA DA BÜYÜK BİR HATADIR'

Bakanımız konuyu inceletmiş. Ve bu sosyolojik olarak hatalı ifadenin temyiz dilekçesinden
çıkarılmasına, temyiz sürecinin devam etmesine kanaat getirmiştir. Bu bürokratlar görevden
alınmıştır, avukatlarla ilişik kesilmiştir. Dilekçeden o bölüm çıkarılarak devam ettirilecektir. AK
Parti'nin yaklaşımına da büyük bir hatadır. AK Parti hükümetleri döneminde, bilinen tarihimizin
eserlerinin ihya edilmesi konusunda tarihi köklerimizle doğru köprüler kurulması konusunda çok
önemli gayret ortaya çıkarılmıştır. Milli bilincimizin tazelenmesine önem verilmiştir. Milli kimliğimiz,
milli varlığımız buna şahittir.

'BAHÇELİ'NİN ELEŞTİRİSİNİ DOĞRU BULUYORUM'

Bu sadece bir propaganda ve duygusal bir yaklaşım değildir. Milletimiz hesaba katılmadan dünya
tarihinin yazılması mümkün değildir. Çeşitli ulus devlet teorilerini millet diye değiştirerek başka
coğrafyalarda üretilmiş kavramları son derece yüzeysel şekilde milletimizin değerlendirmesine
dönük bir yaklaşım olarak kabul edilmesi mümkün değildir. Dolayısıyla bu hadise fark edildiği andan
itibaren harekete geçilmiştir. Bizzat sayın bakanımız rahatsızlığını ifade etmiştir. Sayın Bahçeli'nin de
eleştirisinin doğru olduğunu ifade ediyorum.



CUMHURBAŞKANI'NIN PARİS ZİYARETİ

Türkiye Cumhuriyeti olarak bu platformlarda bulunmamız önemlidir. Buralarda olmazsak kendi
tezlerimizi anlatamayız. Orada yansıyan görüntülerde Türkiye merkezi bir roldedir. Tarihimizin çok
önemli bir dönüm noktası ve 100'üncü yılının anıldığı 1. Dünya Savaşı ile ilgili olarak Türkiye'nin
temsil edilmesi, tezlerin anlatılması için verimli bir ortam olmuştur. Tezlerimizi anlatmaya devam
edeceğiz.

AVRUPA ORDUSU

Bu mesele çok tartışılacak. Bu öteden beri konuşulur. Ama 'Bu NATO'ya alternatif bir oluşum değildir'
denilir. İlk defa bir ABD Başkanı, Avrupa enteryasyonuna karşı bir laf söyledi ve Brexit'ın yanında
olduğunu söyledi. Gelinen son noktada da NATO ile tartışma çıktı. Bundan 5 yıl evvel aklımıza
gelmeyen bir şey oldu. Merkel tuttu, Avrupa'nın kendi başının çaresine bakması gerektiğini söyledi.
Bu çatlak ortaya çıktığını gösteriyor. Paris'teki törenlerde bu gündeme getirildi. Başkan Trump'tan
çok sert tweetler geldi. Bu açık bir kırılmadır, nereye gideceğini göreceğiz. İster NATO, ister Avrupa
ordusu olsun, Avrupa'nın güvenliği Türkiye olmadan sağlanması mümkün değil.

AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik'ten önemli açıklamalar

https://www.sabah.com.tr/video/turkiye/ak-parti-sozcusu-omer-celikten-onemli-aciklamalar


HAKKARİ'DEKİ PATLAMA DIŞARIDAN BİR SALDIRI OLMAMIŞTIR

Rapor tamamlanmak üzere. Muhtemelen bugün ya da yarın Milli Savunma Bakanımız ile görüştüm. Bugün
yarın açıklanacağını söyledi. O konuyu yakından takip ediyoruz. Olay olur olmaz, Milli Savunma Bakanımız,
Genelkurmay Başkanımız bölgeye gittiler. Hem orada askeri soruşturma, hem idari soruşturma devam
ediyor. Bu tip durumlarda bakılan şey şu. Görgü tanıkları dinlendi. Silahın kendisinde bir sorun var mı?
Sorun olmadığı görüldü. Mühimmatta sorun olmadığı görüldü. Depolama arızasıyla ilgili ilk bulgularda
herhangi bir sıkıntı olmadığı görüldü. Herhangi bir şey atlanmış mı diye bakıldığında, bu namlular
biliyorsunuz test ediliyor. Bu kazanın olduğu topta, yakın zamanda yaklaşık günlerle ifade edilecek zaman
içerisinde test edilmiş. Ve test edildikten sonra göreve elverişlidir raporu verilmiştir.

RAPOR ORTAYA ÇIKTIĞI ZAMAN AYRINTILARI PAYLAŞILACAK

İlk kontrollerde, namlu, mühimmat kontrolü tam gözüküyor. İlk anda silah çalışıyor ama daha sonra
geriye doğru basınç neticesinde şehitler verdiğimiz kaza meydana geliyor. Bu mesele dışarıdan
saldırıyla gerçekleşmemiştir. Dışarıdan bir saldırı, müdahale yok. Bahsedildiği gibi bir drone saldırısı
yok. Bir kaza, idari askeri soruşturma devam ediyor. Şeffaf bir şekilde paylaşılacak. Atış sırasında
meydana gelen; Karapınar'da bunun testleri de yapılmış. İlk anda milli savunma bakanımız oraya
gitmiştir. Kahraman askerlerimize Allah'tan rahmet diliyoruz. Müessif bir kaza meydana geldi. Bu
rapor ortaya çıktığı zaman bunun ayrıntıları şeffaf bir şekilde sizinle paylaşılacak.

Ömer Çelik: Hasta ziyaretinin ideolojisi olmaz, son derece insanidir

https://www.sabah.com.tr/video/turkiye/omer-celik-hasta-ziyaretinin-ideolojisi-olmaz-son-derece-insanidir%20


DİYANET İŞLERİ BAŞKANI'NIN ZİYARETİ

Bu tartışmalar olduğu andan itibaren ayrıntılı bir şekilde izledik. Bu tartışmalar neticesinde
Cumhurbaşkanımız görüşünün paylaşılmasını istemiştir. FETÖ, PKK gibi terör örgütlerine karşı son
derece gayretli bir ilim adamıdır. FETÖ ve PKK gibi terör örgütlerinin de hedefindedir. Ortaya
koyduğu çalışmalar takdir edilmektedir. Bu ziayret insani bir ziyarettir. Siyasi sonuçlar çıkarmaya
başlarsak sonu gelmez. Hasta ziyaretinin ideolojisi olmaz." Diyanet İşleri Başkanımız hükümet ve
Cumhurbaşkanımız tarafından takdir edilen bir ilim adamıdır. Gazi Mustafa Kemal Atatürk ile ilgili
her konunun tartışmaya dönmesini doğru bulmuyoruz. Her zaman hak ettiği saygıyı görecektir."

CEMAL KAŞIKÇI CİNAYETİ

CIA Başkanı'na gereken bilgi verilmiştir. CIA Başkanı'nı davet edin kendisiyle paylaşılan delilleri kongreyle
paylaşması istendi. Ulusal Güvenlik Danışmanı'nın yaptığı şeyin yanlış olduğunu söylemek isterim. Biz
kimseyi suçlamıyoruz. Biz olayın örtbas edilmemesi için çalışıyoruz. Bu katillerin kim oldukları belli.
Türkiye'de yargılayalım. Suud Başkonsolosluğu Suud toprağıdır ama Türkiye Cumhuriyeti toprakları
içerisindedir. Bu Türkiye Cumhuriyeti'nin saygınlığına yönelik bir saldırıdır. Bunlara üst düzey bir yetkili emir
vermeden bu saldırıyı gerçekleştirmeleri mümkün değildir. Üst düzey emir kimin tarafından verilmiştir? Bu
ortaya çıkmalı. Merhumun cesedi nerededir? Saygın bir şekilde defnedilme hakkı vardır. Dünya tarihinin en
vahşi eylemlerinden biridir. Bu katiller Suudi Arabistan yetkililerinin elinde."

FRANSA'NIN İFADELERİNİ KINIYORUZ

Fransız Dışişleri Bakanı'nın Cumhurbaşkanımıza yönelik ifadelerini kınıyoruz. Bu kadar sorumsuz ve
bilgisiz şekilde konuşmasını yadırgadık. Bu bilgiler MİT tarafından Fransız istihbartı ile paylaşılmıştır.
Bu konuyu takip etmiyorlarsa onların problemidir. Bu kınanacak bir eylemdir. Bu konuyla ilgili
Avrupa neden ortak bir politika üretememektedir."

TÜRKİYE'NİN LİBYA KONFERASINDAN ÇEKİLMESİ

Libya'nın daha az müdahaleye ihtiyacı var. Libya'nın cesaretlendirilmesi lazım diye düşünüyoruz.
Türkiye gibi bir merkez aktör olmadan gizli gayri resmi bir toplantı yapılmıştır. Türkiye, bu durumun



kabul edilemez olduğunu söyleyerek çekilmiştir. Libya'yı daha da bölecek organizasyon içinde
görünüyorlar. İtalya'nın ev sahipliğini istismar etmişlerdir. Türkiye, Libya halkının yanında olduğunu
göstermek için bu masadan çekilmiştir"

CHP'Lİ ÖZTÜRK YILMAZ'IN DİSİPLİN SÜRECİ

Ezanımıza karşı bu saygısızlığı yapan kişinin disiplin kuruluna sevk edilmesi iyidir ama CHP'nin
bunun ötesinde daha geniş bir yazılım güncellemesine ihtiyacı var

AKŞENER VE KILIÇDAROĞLU'NUN GÖRÜŞMESİ 

Siyaset hareketlenecek. Cumhur İttifakı da ayaktadır. Diğer partilerin arayışlar içinde olduğunu görüyoruz.
Çok da bunlarla ilgilenmediğimizi söyleyebilirim

TOBB İLE İLGİLİ KANUN TEKLİFİ 

Öteden beri gelen bir talep var. STK niteliğinin güçlenmesi için yapacağız. Sadece AK Parti değil, tüm
partiler yararlanacak. Niteliği artıran bir düzenleme olarak görüyoruz"

15 TEMMUZ ŞEHİT VE GAZİLERİ İÇİN TOPLANAN YARDIMLAR 

Ne yaparsak yapalım şehit ve gazilerimize olan borcumuzu ödeyemeyiz. Kılıçdaroğlu'nun bahsettiği,
vatandaşlarımızın yaptığı cüzi bir yardımdır. Bir vakıf kurulmak üzeredir. Bunu yakında göreceksiniz.
Kılıçdaroğlu'nun bahsettiği gibi büyük bir rakam ortada yok. Cüzi miktarın en iyi şekilde
değerlendirilmesi için, Aile Bakanlığı'nın kontrolünde bir vakıf çalışması gerçekleştirilmektedir
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